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Město Ústí nad Orlicí 

 
Osadní výbor 

Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí 
pro městskou část Hylváty - Dukla 

 

ZÁPIS 
z 2. zasedání, konaného dne 24. dubna 2024 

 
počet stran: 4 

počet příloh/listů příloh: 1/1  
 

Přítomni: 
Mgr. Petr Lipenský,  Mgr. David Jirout, Oldřich Kašpar, Zbyněk Pilař, Mgr. 
Lenka Tomiková 

Omluveni: Mgr. Lenka Podzimková 

Hosté: Jiří Preclík, místostarosta 

Zapisovatelka: Mgr. Lenka Tomiková 

Místo a čas jednání: Kavárna Hylváty, Třebovská č.p.1 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Přehled realizovaných projektů 
3. Realizované aktivity  
4. Podněty obyvatel 
5. Různé 
6. Závěr 

  

 

1. Zahájení  

Členové osadního výboru byli přivítáni a seznámeni s programem schůze. 

Předseda OV přivítal hosty – místostarostu p. Jiřího Preclíka.  
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2. Přehled plánovaných projektů 

- Dukla, ulice Dukelská – osadní výbor bere na vědomí sdělení p. místostarosty o 

přípravách  úprav stání pro kontejnery na tříděný odpad. Úpravy budou realizovány 

postupně. 

- Dukla, hřiště u SŠ automobilní – OV bere na vědomí postupné řešení situace mezi střední 

školou a jeho zřizovatelem (Pardubický kraj), a městem Ústí nad Orlicí. Jelikož osadní výbor 

obdržel několik dotazů na možnosti řešení situace, uvádím fakta z jednání, která se zatím 

uskutečnila. Z korespondence s místostarostou J. Preclíkem uvádím: 

Ohledně možného využití hřiště bylo vedeno několik jednání na úrovni vedení města Ústí n. O, s 
ředitelem střední školy (osobní jednání 5.4.2024 za účasti J. Preclíka, pana místostarosty P. Svatoše a 
ředitele školy - seznámení s daným prostorem). 
 
Schůzka s panem hejtmanem byla naplánovaná na 26.4.2024 (bohužel dřívější termín nebyl možný)  
avšak došlo k přesunutí termínu jednání na 4.6.2024. Bude se ještě objednávat u radního pro školství 
pana Kozla, který by mohl být v celé situaci nápomoc. 
 
Zároveň probíhá výběrové řízení a nového ředitele střední školy (město v rámci výběrového řízení 
zastupuje pan místostarosta P. Svatoš) - výsledek předpokládám během měsíce května.  

 

- Oprava chodníků v ul. Třebovská před domem č.p. 186 a na protější straně od     

  KONZUMu až k č.p. 46 je v jednání. 

 

 - Hřiště pod kuželnou – OV se zajímá o dokončení vyobrazení herních prvků a bude 

dotazovat vedení SŠUP Ústí nad  Orlicí na možnost dokončení projektu. 

     3. Podněty obyvatel 

- Příjezdová cesta k č.p. 22 – OV bere na vědomí opakovaný podnět k opravě cesty a  zjistí 

doposud realizované kroky v možnostech opravy. 

- Ulice Lanškrounská – OV bere na vědomí požadavek na snížení nejvyšší povolené rychlosti  

na 30 km/h v úseku od křižovatky ulic Lanškrounská a Třebovská (podél základní školy a 

dílen učiliště k fy DK-Styl) až po křižovatku. Doprava je zde poměrně frekventovaná 

(kamionová doprava, příjezd studentů do učiliště, příjezd obyvatel Hylvát) a přestože se 

jedná o poměrně krátký úsek, patrně ne vždy je zde dodržovaná nejvyšší povolená rychlost.  

Podnět bude předán k projednání v dopravní komisi. 

-  Hřiště před stanicí SDH Hylváty – OV bere na vědomí podnět  k úpravě prostor za 

fotbalovou brankou, která je v těsné blízkosti č.p. 552 tak, aby fotbalový míč odkopnutý 

z travnatého hřiště nedopadal na pozemek u výše  zmiňované nemovitosti č.p. 552. Osadní 

výbor navrhuje setkání a dohodu vlastníka pozemku s nemovitosti s vedením města za 

účelem vyřešení. 

- Ulice Dukelská – OV bere na vědomí podnět ke zdůraznění přednosti zprava v této ulici.    

Současná dopravní značka je poměrně malých rozměrů a lze ji snadno přehlédnout.  
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     4. Různé 

 - Osadní výbor informoval p. místostarostu o připravované akci u příležitosti výročí první    

   písemné zmínky  o Hylvátech a dalších kulturně společenských aktivit, připravovaných na  

   červenec 2024. 

- Wolkerovo údolí – OV bere na vědomí informaci o opravě mostku pod rybníkem ve  

   Wolkerově údolí. Zároveň však informuje o prasklinách na cyklostezce směrem k silnici I/14. 

- Andělov, parkování – problematikou parkování v této lokalitě se zabývá městská policie. 

- Poděkování – Osadní výbor si váží a děkuje všem obyvatelům Hylvát a Dukly i členům OV, že  

  se aktivně zapojili do celo městské akce „Ukliďme Česko 

 

     5. Závěr 

Osadní výbor děkuje za podněty a postřehy. Osadní výbor zároveň vybízí místní spolky, 

zájmové útvary a organizace, aby neváhaly prostřednictvím členů osadního výboru, 

elektronické korespondence či schránek (budova bývalé Kampeličky nebo schránka v ul. 

Dukelská) k dalším podnětům a nápadům. Vždyť záleží jen na nás, jak si prostředí a okolí 

k našemu pobývání zpříjemníme. 

       Hlasování:  

Pro: 6 P. Lipenský,  O. Kašpar, Z. Pilař, D. Jirout,  L. Tomiková, L. Gorunová 

Proti: 0 - 

Zdržel se: 0 - 

Chyběl: 1 - 
 
Termín příštího jednání:  
červen  2024 v 18:30 hodin,   
 
Přílohy zápisu: 

1. Prezenční listina ze dne 24. 4. 2024 

Tento dokument je upraven v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o 
změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů. 

Případné podněty a náměty pro činnost OV v lokalitách Hylváty a Dukla je možné v písemné podobě 
vhazovat do poštovní schránky umístěné na budově Kampeličky č. p. 221 (budova vedle ZŠ), nebo 
do schránky pod vývěskou (Dukla) či předat osobně přímo některému z členů osadního výboru. 
 
www:   ovhylvaty.estranky.cz  
E-mail: osadnivybor.hylvaty@seznam.cz 

Zapsala: Mgr. Lenka Tomiková zapisovatelka 24. 4. 2024  

Ověřil: Mgr. Petr Lipenský 
předseda osadního 
výboru 

24. 4. 2024  

 

http://ovhylvaty.wz.cz/
mailto:osadnivybor.hylvaty@seznam.cz

